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Opozice: V Pardubicích chybějí plochy pro
příměstskou rekreaci
Pardubická radnice, v jejímž čele
stojí pravice, v posledních letech investovala stovky miliónů do
rekonstrukcí sportovních a kulturních zařízení. Ve městě ale
chybějí plochy, které by mohly k rekreaci využívat děti a rodiny
s nižšími příjmy. Tvrdí to lídr sociální demokracie pro komunální
volby Slavěna Broulíková.
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"Pardubice v minulém období investovaly do podpory sportu, do
programů prevence kriminality mládeže. Je hezké, že mají novou
hokejovou arénu, krásné závodiště a podobně, ale město, které se
má rozvíjet, kam mají přicházet noví obyvatelé, potřebuje plochy
pro příměstskou rekreaci," řekla ČTK Broulíková. Ty by podle
jejích představ mohly vzniknout na loukách na pravém břehu Labe,
mezi centrem města a sídlištěm Polabiny.
Dluh města vůči dětem vidí Broulíková i v malém počtu
školních hřišť, přístupných i po vyučování. Radnice na počátku
volebního období slíbila otevřít celodenně jedno hřiště ročně.
Funguje jich už šest. Vedoucí sociálního odboru magistrátu Ivana
Liedermanová nicméně připouští, že podobných neorganizovaných
aktivit pro volný čas dětí je v Pardubicích stále málo.
Školská síť v Pardubicích nedoznala v posledních letech velké
změny. Ubyly pouze dvě základní školy. S negativní odezvou se
setkalo zejména zrušení školy na Komenského náměstí v centru
města. Její budova byla přestavěna na krajský úřad.
Město je zřizovatelem 32 mateřských škol a 18 úplných
základních škol. V mateřinkách je podle magistrátu 90, v
základních školách zhruba 2000 volných míst. "Optimalizace
školství nás čeká příští rok. Nepřipravujeme rychlé uzavírání
některých škol, ale postupný útlum jejich činnosti. Na úbytek
dětí ale reagovat musíme," řekla ČTK Liedermanová.
Jednou z oblastí, s níž jsou obyvatelé Pardubic spokojeni, je
kultura. Radnice investovala nemalé prostředky do rekonstrukce
městského divadla i dalších scén, finančně podporuje kolem stovky
amatérských souborů, skupin a kroužků. Jejich činnost mohou
obyvatelé města dvakrát do roka zhodnotit na Městských
slavnostech. Vznikly právě pro prezentaci amatérské kultury.
Nadměrný hluk a zápach jsou naopak problémy, které nejčastěji



řeší odbor životního prostředí. "V době většího zatížení letiště
si lidé stěžují na hluk, při zhoršených klimatických podmínkách
na zápach z chemičky a průběžně na hluk a emise z dopravy,"
shrnul nejčastější připomínky vedoucí životního prostředí
Miroslav Míča. Letiště a chemička podle měření odborníků ve
většině případů limity nepřekračují. Dopravní ruch v centru města
je v současné době největší ekologickou zátěží. Jeho řešení je
ale závislé na financích.
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